

## 聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。  
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。  
May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.
- 三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第三章，歡迎弟兄姊妹一同來分享神的話語。(晚六時四十五分同享晚餐)  
We will share Mark chapter 4 on the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.
- 四、我們將在十一月三十日(主日)舉行福音聚會，將請王駱亭亭姊妹作見證，沈保羅弟兄短講，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。  
A gospel meeting will be held in the morning of October 26, Sunday. Sister Ting-Ting Wang will share her testimony and brother Paul Shen will be the speaker. Please pray and invite your relatives and friends to come.
- 五、我們將在十二月二十日(週六)晚間舉行音樂福音聚會，請在詩班服事的弟兄姊妹會後留下有交通及練習。  
A musical gospel meeting will be held in the evening of December 20, Saturday. All choir members please stay after lunch for practice.
- 六、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。  
Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

本週三禱告聚會領詩	錢弘弟兄
本週五讀經聚會領詩	沈保羅弟兄

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



### 主日敬拜聚會

- 9:30a.m. 預備及禱告  
10:00a.m. 擘餅聚會  
福音班  
10:45a.m. 信息聚會  
兒童主日學

### Sunday Worship

- Preparation and Pray  
Breaking of Bread  
Gospel Class  
Message Meeting  
Sunday School

### 週三禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

### Wednesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

### 週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

### Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

**Sunday 主日:** 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789  
**Weekday 週間:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789  
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907  
Website: [www.casgv.org](http://www.casgv.org); E-mail: [casgv@aol.com](mailto:casgv@aol.com)

二〇〇三年十一月九日  
**主 日 敬 拜 聚 會**

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：冷晶 翻譯：梁殷宗宣

講員：梁家聲 報告：錢弘

信息：**不能奪去的喜樂**

詩歌：357 時常喜樂

讀經/大綱：

一、生產的喜樂

約 16:20 我實實在在的告訴你們、你們將要痛哭、哀號、世人倒要喜樂、你們將要憂愁、然而你們的憂愁、要變為喜樂。

約 16:21 婦人生產的時候、就憂愁、因為他的時候到了、既生了孩子、就不再記念那苦楚、因為歡喜世上生了一個人。

二、無人能奪去的喜樂

約 16:22 你們現在也是憂愁、但我要再見你們、你們的心就喜樂了、這喜樂、也沒有人能奪去。

三、在主名裏滿足的喜樂

約 16:23 到那日、你們甚麼也就不問我了、我實實在在的告訴你們、你們若向父求甚麼、他必因我的名、賜給你們。

約 16:24 向來你們沒有奉我的名求甚麼、如今你們求就必得著、叫你們的喜樂可以滿足。

四、要常常喜樂的命令

腓 2:18 你們也要照樣喜樂，並且與我一同喜樂。

腓 3:1 弟兄們，我還有話說，你們要靠主喜樂。我把這話再寫給你們，於我並不為難，於你們卻是妥當。

腓 4:4 你們要靠主常常喜樂。我再說，你們要喜樂。

November 9, 2003  
**SUNDAY WORSHIP**

**BREAKING OF BREAD:** Paul Shen, Jing Leng

"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

**MESSAGE MEETING:**

Song Leader: Jing Leng; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Joseph Chien

**Sermon: THE JOY NO ONE CAN TAKE AWAY**

**Hymn:** 357 Let Us Rejoice

**Scriptures/Outline:**

**1. The Joy of Giving Birth**

Joh 16:20 I tell you the truth, you will weep and mourn while the world rejoices. You will grieve, but your grief will turn to joy.

Joh 16:21 A woman giving birth to a child has pain because her time has come; but when her baby is born she forgets the anguish because of her joy that a child is born into the world.

**2. The Joy That No One Can Take Away**

Joh 16:22 So with you: Now is your time of grief, but I will see you again and you will rejoice, and no one will take away your joy.

**3. The Joy in Jesus' Name**

Joh 16:23 In that day you will no longer ask me anything. I tell you the truth, my Father will give you whatever you ask in my name.

Joh 16:24 Until now you have not asked for anything in my name. Ask and you will receive, and your joy will be complete.

**4. Rejoice in the Lord Always**

Php 2:18 So you too should be glad and rejoice with me.

Php 3:1 Finally, my brothers, rejoice in the Lord! It is no trouble for me to write the same things to you again, and it is a safeguard for you.

Php 4:4 Rejoice in the Lord always. I will say it again: Rejoice!